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Zorgwonen  -  Vergunningsplicht of meldingsplicht

Op de vergunningsplicht voor woningen bestaan een aantal uitzonderingen. Sommige 
projecten zijn uitdrukkelijk vrijgesteld van een voorafgaande vergunning, andere zijn 
slechts onderworpen aan een meldingsplicht. Met het Decreet van 18 juni 2021 tot 
wijziging van de Vlaamse Codex Ruimtelijke Ordening van 15 mei 2009, zijn de 
mogelijkheden inzake zorgwonen sterk uitgebreid. Mits voldaan wordt aan een aantal 
voorwaarden, volstaat een meldingsplicht in plaats van een vergunningsplicht.

1. Graag een overzicht van het aantal meldingen voor zorgwoningen in de vorm van 
een tijdelijke, verplaatsbare constructie in Vlaanderen. Graag cijfers voor de periode 
2019 tot heden, opgesplitst per jaar en daarbinnen per gemeente.

2. Hoeveel van dergelijke constructies staan er momenteel in Vlaanderen? Graag een 
overzicht per gemeente.

3. Graag ook een overzicht van het aantal aanvragen voor zorgwoningen die wel 
vergunningsplichtig zijn.

Kan de minister cijfers geven voor de periode 2019 tot heden, opgesplitst per jaar en 
daarbinnen per gemeente?

4. Hoeveel van de vergunde zorgwoningen werden aangevochten in beroep? Ook hier 
graag cijfers voor de periode 2019 tot nu, opgesplitst per jaar en daarbinnen per 
gemeente.

5. Wat waren de belangrijkste redenen om vergunningen voor zorgwoningen te 
weigeren?



MATTHIAS DIEPENDAELE
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ANTWOORD 
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Mijn administratie beschikt niet over de gevraagde gegevens. 


